

多倫多以馬內利華人浸信會

馬太福音主日講道系列： 門徒訓練的挑戰： 睿智?還是謊言? Quick Wit? Or A Plain Lie?

經文： 馬太福音 Matthew 17:24-27

講員： 黃紹權牧師

日期： 2023-11-19

直播時間： 上午10:15am

聚會地址： Old Unionville Library Community Centre 15 Library Lane Unionville
Ontario
L3R 5C4 CANADA

講道大綱

(1) 你預備好面對隨時發生的靈性挑戰嗎?17:24-25a Are You Ready To Face The Imminent Challenges To Our Spiritual Lives?

- 聖殿的經費 (出埃及記Exodus 30:13-16)

(2) 屬神子民在跟從主之下重得自由17:25b-27 Following The Lord Will Set Us Free!

和合本：

24 到了迦百農，有收丁稅的人來見彼得，說：「你們的先生不納丁稅嗎？」25 彼得說：「納。」他進了屋子，耶穌先向他說：「西門，你的意思如何？世上的君王向誰征收關稅、丁稅？是向自己的兒子呢？是向外人呢？」26 彼得說：「是向外人。」耶穌說：「既然如此，兒子就可以免稅了。27 但恐怕觸犯*他們，你且往海邊去釣魚，把先釣上來的魚拿起來，開了牠的口，必得一塊錢，可以拿去給他們，作你我的稅銀。」

NET:

24 After they arrived in Capernaum, the collectors of the temple tax came to Peter and said, “Your teacher pays the double drachma tax, doesn’t he?” 25 He said, “Yes.” When Peter came into the house, Jesus spoke to him first, “What do you think, Simon? From

whom do earthly kings collect tolls or taxes—from their sons or from foreigners?” 26 After he said, “From foreigners,” Jesus said to him, “Then the sons are free. 27 But so that we don’t offend them, go to the lake and throw out a hook. Take the first fish that comes up, and when you open its mouth, you will find a four drachma coin. Take that and give it to them for me and you.”